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Protokół nr 5/14 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  
odbytego w dniu 27 maja 2014 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie. 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył przewodniczący Komisji Karol Lipowczan 
udział wzięli wszyscy członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu oraz goście według załącznik nr 2.  

Przewodniczący Karol Lipowczan o godz. 12.00 otworzył posiedzenie Komisji i po 
powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 
członkowie, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące. 

Porządek obrad został przyjęty 7 głosami „za”. 

 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół  nr 4/14 z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 
i Rolnictwa, które odbyło się 22 kwietnia 2014 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady. Nikt 
z członków Komisji nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr 4/14 został 
przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

Do zaopiniowania przedstawione zostały dwa projekty uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Goleszów – załącznik nr 3 do protokołu, 

2) projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – załącznik nr 4 do 

protokołu. 
Z treścią projektów zapoznała zebranych kierownik referatu Danuta Tomiczek oraz inspektor 
Aleksandra Słupska. Przedstawiły one listę proponowanych zmian do obowiązującego 
regulaminu utrzymania czystości i porządku, które wynikają z wprowadzenia: 

 obowiązku segregacji żużlu i popiołu jako odrębnej frakcji, 

 dwutygodniowej częstotliwości odbioru odpadów ulegających biodegradacji w okresie 
od kwietnia do września, 

 obowiązku włączenia do systemu nieruchomości zamieszkałych sezonowo. 
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Pisemne uzasadnienie wprowadzenia zmian oraz ich szczegółowy wykaz stanowi załącznik nr 

5 do protokołu. 

W ślad za zmianami regulaminu, zmian wymaga także uchwała w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – uzasadnienie 

podjęcia takie uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W trakcie dyskusji nad projektami uchwał Komisja sformułowała wniosek w sprawie 
nie zmieniania częstotliwości odbioru odpadów z „dwa razy w miesiącu” na „co dwa 
tygodnie”. Zdaniem Komisji mieszkańcy już przyzwyczaili się do harmonogramu i lepiej 
go nie zmieniać. Przychylono się jednak do zmiany częstotliwości odbioru odpadów 
ulegających biodegradacji w okresie od kwietnia do września. 
 
Następnie radny Leszek Szlauer zaproponował dopisanie do paragrafu 13 słów: 
„odbierającemu odpady komunalne” – propozycja ta została jednogłośnie przyjęta. 
 
Oba projekty uchwał – w odrębnych głosowaniach – po uwzględnieniu wniosków Komisji 
zostały jednogłośnie pozytywnie zaopiniowane.  
 

Ad.3. Sprawy bieżące: 
W tematyce bieżącej głos kolejno zabrali: 

 radny Dariusz Orawiec stwierdził, że mieszkańcy okolic cmentarza w Goleszowie nie 
zostali poinformowani o utrudnieniach drogowych wynikających  z organizowanego tam 
rajdu samochodowego, 

 wójt gminy Krzysztof Glajcar zobowiązał się do przeprowadzenia rozmowy na ten temat 
z prezesem klubu, który organizował rajd, 

 przewodniczący Karol Lipowczan poprosił o przedstawienie kwestii przygotowania ul. 
Lotniczej do remontu oraz wymiany lamp ulicznych na energooszczędne, 

 wójt gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że remont ul. Lotniczej zostanie 
przeprowadzony na zasadzie zgłoszenia. Urząd posiada już mapę do celów projektowych 
i w ciągu tygodnia remont taki zostanie zgłoszony. W sprawie wymiany lamp odbyło się 
spotkanie z prezesem firmy Tauron, jednak prezes firmy do tego spotkania nie był 
właściwie przygotowany i tą sprawą ponownie zajmie się pod koniec maja, 

 sołtys Zając Werner zapytał czy istnieje możliwość powrotu do współpracy ze 
starostwem przy remoncie „drogi cieszyńskiej” i dodał, że zgromadzi korespondencje 
dotyczącą tego tematu i przedstawi ją członkom Komisji, 

 na ten głos odpowiedział Wójt Gminy twierdząc, że to zarząd powiatu zrezygnował 
z kontynuacji remontu ul. Cieszyńskiej, ponieważ miał inne priorytety, 

 radny Krzysztof Kohut przypomniał o konieczności remontu ul. Piekarniczej, 
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 przewodniczący Karol Lipowczan zgłosił brak rowów w Goleszowie Równi oraz 
zauważył, że po obfitych opadach deszczu zalany został nowowybudowny park 
w Dzięgielowie. 

 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 
Aleksandra Duda 


